There is No Bad Weather, There are Bad Clothes

Englishmen say 'There is no bad weather, there are bad clothes', It means that they like all the seasons, all kinds of weather. Every season is good in its own way. Each person likes this or that season. It depends on his character, mood. They say that Pushkin liked autumn very much. This season is full of colours, bright and tasty. The sky is blue, but sometimes grey clouds appear. The sun shines but it begins to hide behind the clouds. Its rays are not so warm. Autumn is full of vegetables and fruit, mushrooms and berries. There is nothing like Indian summer in autumn. As for me, I like to walk on the carpet of bright leaves listen to the last songs of birds flying to warm countries, look at the nature. It is like a fairy-tale. It fades away and nothing can be done. Soon drizzling rains will begin and everything will be dull and sad. But still I like autumn. 

Winter in Usinsk is long and severe with dark nights, bitter wings and hard frosts. Even sometimes you can see a quiet winter frosty day. It is snowing. Fluffy soft snowflakes are falling to the ground making a beautiful thick carpet. The icecles glitter in the sun the snow sparkles like diamond. Going outdoors in such weather is pleasant. Many people go to the forests and enjoy sledging and skiing, playing snowballs and making a snowman. 

As for spring, people in Usinsk long for it and dream about it during long winter days. It comes late but suddenly. I don't like it because my town becomes grey. But spring is the beginning of new life. Nature awakens from its long winter sleep. The trees begin to bud and soon tiny green leaves will appear. Young green grass appear, fruit trees begin to blossom. Everything looks magic covered with green carpet. Nature looks full of promise. 

I like summer because we have holiday and enjoy resting after school year. 

In my opinion every season is beautiful and attractive. As one famous poet said: 'I see no reason to speak in prize of any season'. 

Перевод текста: There is No Bad Weather, There are Bad Clothes 

Англичане говорят 'нет никакой плохой погоды, есть плохая одежда', Это означает, что они любят все сезоны, все виды погоды. Каждый сезон хорош его собственным способом. Каждый человек любит это или тот сезон. Это зависит от его характера, настроения. Они говорят, что Пушкин любил осень очень. Этот сезон полон цветов, ярок и вкусен. Небо является синим, но иногда серые облака появляются. Солнце сияет, но это начинает скрываться позади облаков. Его лучи не настолько теплы. Осень полна овощей и фруктов{плода}, грибов и ягод. Нет ничего как индийское лето осенью. Что касается меня, я люблю идти на ковре ярких листьев{отпусков}, слушают последние песни птиц, летящих в теплые страны, смотрят на природу{характер}. Это походит на сказку. Это исчезает, и ничто не может быть сделано. Скоро дожди drizzling начнутся, и все будет уныло и грустно. Но тем не менее я люблю осень. 

Зима в Usinsk длинна и серьезна с темными ночами, горькими{ожесточенными} крыльями и твердыми{трудными} морозами. Даже иногда Вы можете видеть тихий зимний морозный день. Идет снег. Пушистые мягкие снежинки падают к основанию{земле}, делающему красивый толстый ковер. icecles блестят на солнце, снег искрится как алмаз. Движение на открытом воздухе в такой погоде приятно. Много людей идут в леса и наслаждаются sledging и лыжным спортом, игра снежков и создания снежного человека. 

Что касается весны, люди в Usinsk жаждут этого и мечты об этом в течение долгих зимних дней. Это прибывает поздно, но внезапно. Я не люблю это, потому что мой город становится серым. Но весна - начало новой жизни. Природа{характер} пробуждает от ее длинного зимнего сна. Деревья начинают расцветать, и скоро крошечные зеленые листья{отпуска} появятся. Молодая зеленая трава появляется, плодовые деревья начинают цвести. Все выглядит волшебным покрытый{охваченный} зеленым ковром. Природа{характер} выглядит полной обещания. 

Я люблю лето, потому что мы имеем праздник{отпуск} и любим отдыхать после учебного года. 

По моему мнению каждый сезон красив и привлекателен. Поскольку один известный поэт сказал: 'я не вижу никакой причины{разума} говорить в призе любого сезона'.

